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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen visszaélések történtek pontosan az ápolási díj 
igénylésével kapcsolatban?"

Tisztelt Miniszter úr!

A K/6686. számú írásbeli kérdésemre, melynek címe "Milyen visszaélések történtek pontosan az 
ápolási díj igénylésével kapcsolatban?", nem adott az érintettek számára kielégítő választ.

Feltételezem, Miniszter úr egyetért abban, hogy ha Gulyás Gergely minisztertársa a visszaélések 
számával indokolja azt, hogy a Kormány nem emeli a nem gyermeküket otthonápolók díját, akkor a
visszaélések pontos mértéke a nyilvánosságra tartozik.

Azt ugyanakkor észrevettem, hogy a témában írt válaszaiban nem tudják kihagyni a következő 
szóvirágokat, így azt most a spórolás jegyében kulcsszavakban én magam leírom:

- December 12, selfie, csörömpölés

- 15%-os növelés (sohasem forintban mindig százalékban)

- 58%-al nagyobb, mint 2010-ben volt

- megbecsülés, Kormány, szociális biztonság

Ezért ismételten a következő kérdésekkel fordulok Miniszter úrhoz:

1. Pontosan milyen típusú és hány darab visszaélést tapasztaltak az ápolási díjak

igénylésekor?

2. Mekkora volt a visszaélések aránya az idősgondozók, a gyermeküket gondozók és a

házastársukat gondozók körében?



Mély tisztelettel szeretném kérni, hogy ezekre adatokkal válaszoljon.

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2019. július 17.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP

1


